

Appendix
(D.)
No. II.
27th Jan'y.

THE Government of the Province of Lower-Canada in Account with Lewis Gagy, for sundry payments as one of the Commissioners and Treasurer of the Commission for the due execution of the Act of the Parliament of the said Province of the fifth year of His Majesty, Chapter Twelve, in the District of Three-Rivers, from the 11th October 1824 to 10th October 1825 inclusive.

		£	s.	d.
1824.				
Octb.	1. Paid to Louis Dupont, for the Boarding and care of a Child for 12 Months, omitted in the last account,	1	10	2 6
	21. Paid to René Kimber, for sundries for the Children,	2	7	9 5
1825.				
March	4. Paid to the Dépositaire of the Ladies Ursulines, a suspended account for want of Funds, (supposed by error)	3	45	19 4
	8. Paid to the Clerk of the English Parish, and to Lafontaine, Joiner, for a Coffin and the interment of Philip Clarke, who died in the Cells,	4	1	8 4
May	27. Paid to Marie and Marguerite Perigord, their account to the 1st instant,	5	57	6 4
	" Paid to Marie Turcotte, her account for the care of two Children, and for Sundries,	6	11	15 0
	31. Paid to Charles Fortier, for the hire of a Stove for the Cells,	7	1	5 0
June	17. Paid to the Dépositaire of the Ladies Ursulines, on account of the Cells,	8	48	4 6
Sept.	8. Paid to René Kimber, for Sundries for the Children,	9	26	14 11
Octb.	1. Paid to Louis Dupont, for one child 12 Months, and for Sundries,	10	10	11 6
	8. Paid to E. Hart & Son, for Stationary,	11	1	5 0
	9. Paid to Dr. Carter, for attendance and Medicine for sick Children,	12	15	10 1
	10. Paid to Marie and Marguerite Perigord, for the Children under their care, Six Months and ten days,	13	67	9 1
	" Paid to Marie Turcotte, ditto ditto,	14	11	10 10
	" Paid to the Ladies Ursulines, on account of the Cells,	15	26	11 6
	" Paid to John Pigott, for Six Copies of the present account,	16	1	0 0
	" Balance in the hands of the Treasurer, Cr.	85	2	9
1824.				
Octb.	11. By balance in my hands,	£20	9	5
	" By error, in omitting the amount of a Warrant, No. issued the 11th December 1823, and supposed for an other object,	83	6	8
1825.				
June,	By Warrants Nos. 864 & 865,	225	10	0
October.	By Ditto No.,	100	0	0
		£429	6	1
		£429	6	1

The whole amounting to £344 3s. 4d. Currency, besides the balance in hand as above, which I, the undersigned Treasurer, certify to have been paid at the periods and to the persons mentioned in the above account.

REMARKS.

It appears that a balance of £103 16s. 1d. remained in the hands of the Treasurer on the 10th October 1824, the chief cause was the error, corrected in the present account, of not having given credit for a Warrant for £75 Sterling, £83 6s. 8d. which the Treasurer thought intended for an other object. It is also the cause of the large balance remaining at the end of the year, 10th October last.

The undersigned Commissioners, considering the moderate Sum appropriated for the relief of poor sick persons, have thought prudent to avail themselves of the few applications for relief of that nature, and have in consequence retained the Sum allowed for that object, namely £35. Since the 11th October, however, the applications have increased, and relief has been granted in consequence to nearly the above amount, as will appear by the subsequent Accounts.

The following Extract of the Expenses in the different branches, might be of some utility in guiding the Legislature in making further appropriations for the District of Three Rivers :

Extract from the former Account.

Paid for the Insane in the Cells,	£74	16	0
Do. for the Foundlings, including their Clothing, &c.	202	19	7
Do. for the relief of destitute sick persons, (last Six months of 1824.)	45	19	4
Do. the Contingent expenses, including Medicine, &c.	20	8	5

LS. GUGY,
RENE KIMBER,
E. LE BLANC.

Three Rivers, 27th December 1825.

Appendice
(D.)
No. II.
27e. Janv.

LE Gouvernement de la Province du Bas-Canada en compte avec Louis Gagy, pour divers payemens en sa qualité d'un des Commissaires et de Trésorier de la Commission pour la due exécution de l'Acte du Parlement de ladite Province, de la cinquième année de Sa Majesté, Chapitre 12, dans le District des Trois-Rivières, depuis le 11 Octobre 1824 au 10 Octobre 1825, inclusivement.

		£	s.	d.
1824.				
Octr.	1. Payé à Louis Dupont, pension et soin d'un Enfant pendant 12 mois, omis dans le dernier compte,	1	10	2 6
	21. Ditto à René Kimber, pour diverses fournitures pour les Enfants,	2	7	9 5
1825.				
Mars	4. Ditto à la Dépositaire des Dames Ursulines, Compte suspendu pour manque de fonds, (supposé par erreur)	3	45	19 4
	8. Ditto au Clerc de la Paroisse Anglicane, et à Lafontaine, menuisier, pour cercueil et enterrement de Phil. Clarke, mort aux Loges,	4	1	8 4
Mai	27. Ditto à Marie et Marguerite Perigord, leur compte jusqu'au 1er du courant,	5	57	6 4
	" Ditto à Marie Turcotte, son ditto, pour soins de deux Enfants, et divers,	6	11	15 0
	31. Ditto à Charles Fortier, pour loyer d'un poêle pour les Loges,	7	1	5 0
Juin	17. Ditto à la Dépositaire des Dames Ursulines pour le compte des Loges,	8	48	4 6
Sept.	8. Ditto à René Kimber, pour diverses fournitures pour les Enfants,	9	26	14 11
Octr.	1. Ditto à Louis Dupont, pour un Enfant 12 mois, et divers,	10	10	11 6
	8. Ditto à E. Hart et fils, pour papeterie,	11	1	5 0
	9. Ditto au Dr. Carter, pour soins et médecines aux Enfants malades,	12	15	10 1
	10. Ditto à Marie et Marguerite Perigord, pour les Enfants sous leur soin, six mois et dix Jours,	13	67	9 1
	" Ditto à Marie Turcotte, ditto ditto,	14	11	10 10
	" Ditto aux Dames Ursulines, pour le compte des Loges,	15	26	11 6
	" Ditto à John Pigott, pour six Copies du présent Compte,	16	1	0 0
	Balance aux mains du Trésorier ce jour, Avoir	85	2	9
1824.				
Octr.	11. Par Balance rapportée en mes mains,	20	9	5
	" Erreur en omettant le montant d'un Warrant, No. , issu le 11 Décembre 1823, et supposé pour un autre objet,	83	6	8
1825.				
Juin	" Warrants Nos. 864 et 865,	225	10	0
Octr.	Ditto, No. ,	100	0	0
		£429	6	1
		£429	6	1

Le tout se montant à £344 3 4 courant, (outre la Balance en main comme ci-dessus,) que je soussigné, Trésorier, certifie avoir été payé aux époques et aux personnes mentionnées dans le Compte ci-dessus.

REMARQUES.

Il paroît qu'une Balance de £103 16 1, restoit entre les mains du Trésorier au 10 Octobre 1824, la cause en étoit principalement l'erreur rectifiée aux présent compte, de n'avoir pas donné crédit pour un Warrant de £75 Sterling, £83 6 8, que le Trésorier croyoit destiné à un autre objet. C'est aussi la cause de la forte Balance restante à la fin de l'année. (10 Octobre dernier)

Les Commissaires soussignés, considérant la modique somme appropriée pour le soulagement des pauvres malades, ont jugé prudent de se prévaloir du peu d'applications pour secours de cette nature, et ont en conséquence retenu la somme allouée pour cet objet, savoir £35. Depuis le 11 Octobre, cependant, les applications se sont multipliées, et les secours ont été accordés en conséquence, presque au montant ci-dessus, ainsi qu'il paroîtra par les comptes subséquens.

L'Extrait suivant des Dépenses dans les différentes branches, pourra être de quelque utilité, pour guider la Législature en appropriant ultérieurement pour le District des Trois-Rivières.

Extrait du Compte ci-devant.

Payé pour les Insensés dans les Loges,	£74	16	0
Ditto pour les Enfants abandonnés, comprenant leur habillement, &c.	202	19	7
Ditto pour le secours des Malades destitués, (6 derniers mois de 1824.)	45	19	4
Ditto Dépenses contingentes, y compris médecines, &c.	20	8	5

LS. GUGY,
RENE KIMBER,
E. LE BLANC.

Trois-Rivières, 27 Décembre 1825.